



*Protokoll*

ÖSTERSUND 2003-04-06

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 030406 kl 14.00

Plats: Sekreterarens bostad, Enge Frösön.

Deltagare: SZW, IKQ, GHN, CVM, IZR, TIR, WQF

§ 1. Ordförande hälsade välkomna och förklarade styrelsemötet för öppnat. Han hälsade särskilt välkommen till nya styrelseledamoten välkommen.

§ 2. Per WQF utsågs till dagens justeringsman.

§ 3. Föregående mötes protokoll.  
Genomlästes beslutades lägga protokollet till handlingarna.

§ 4. Rapporter:

Ekonomi

Del inbetalning har skett från Snowrally. El-räkning Torpet betalt.  
Kassören redogjorde för kassabehållning mm.

Contest:

CVM redogjorde för resultatet av MT 3-an, vi vann klubb tävlingen med råge cw - delen. Han påpekade dock att det är tight och det är lätt att halka ner i listan. Sammandraget leder vi stort i klubb tävlingen.

Packet:

Inget att rapportera.

Repeter:

Årerpt kvar efter stormen.

Samband

Tidrapporteringsgruppen har haft möte.

SI9AM

Årsmöte 12 april kl 11.00 Utanede.

Torpet

Städdag se egen paragraf. Vattenfilter till torpet kostar inte fullt 8000 :-, vi får bidrag av Fältjägarnas och A4 IF från fjällol med 4500:-. Förslaget är att klubben betalar mellanskillnaden för att vi skall få tjänligt vatten på Torpet.



#### VHF/UHF

En del arbeten skall utföras i sommar, 70 cm beam mm.

#### Hemsidan:

Ny punkt eftersom Per numera ingår i styrelsen. Per redogjorde för lite besöksstatistik för sidan, ca 50 besök/vecka. Per uppmanade till större aktivitet från sektioner och övriga så att vi kan få en "levande" hemsida som kan locka till återbesök. Den skall byggas om till lite snabbare nedladdning på startsidan med hänsyn till "modemanvändare".

#### Övrigt:

Strömmen kommer att brytas i Gräfsåsen för arbeten, LEIF meddelar tullverket om denna punkt, ev måste vi vidtaga några åtgärder.

- § 5 Beslut i s m rapporter.  
att genomföra installation av nytt vattenfilter i Torpet.  
att ordföranden uppmanar sektionsscheferna att mer aktivt låta uppdatera hemsidan med aktuell information.  
att LEIF IZR underrättar Tullverket om strömavbrott och om klubben måste vidtaga några åtgärder m a a detta.
- § 6 Årsfest  
Datum 26 april kl 18.00 plats Campus Kanslihuset (G-a A4).  
Anmälningar tas emot av Lasse CVM senast den 21 april. (gärna e-post) (sm3cvm@swipnet.se)  
Jan-Bertil kontrollerar lämplig leverantör av maten.
- § 7 Städdag Torpet  
Beslutades genomföras lördagen den 17 maj kl 10.00-16.00  
Henrik ansvarig för behovsunderlag till denna dag.
- § 8 Hemsidan  
Jonas WYE hälsades välkommen till styrels emötet och redogjorde för erbjudandet om eget domännamn för SK3JR.SE.  
F o m i april i år är det möjligt att genomföra detta. Kostnaden är ; registrering 600 kr (inkl moms), därefter 250:- exkl moms/år.  
Styrelsen beslutade att utnyttja denna möjlighet och teckna avtal för att få denna möjlighet.
- § 9 Klubbaktiviteter (LA , SI9AM och temakvällar)  
**LA-möte.** Lasse informerade om arbetsläget för ett kommande möte.  
Klubben arbetar aktivt för att resan skall bli av, vi väntar på svar från LA.  
**SI9AM.** Gemensam resa till Utanede. Frågan diskuterades om omfattning och när i tiden man kan tänka sig, våren är ganska fullbokad så hösten kan fungera bättre. Resan blir över en hel dag, visning av paviljongen, visning av radion, repeter-qth mm. Ev övernattning togs upp också Till nästa möte tar CVM fram



förslag på lämplig tidpunkt till hösten. CVM genomför lite undersökning av kostnadsläget i Utanede.

**Temakvällar.** Det gäller höstens temakvällar på Torpet. Vi har fått erbjudande av FRO-distriktet kommer och håller föredrag om FRO, uppgifter, org mm mm. Det beslutades att försöka genomföra denna temakväll i september, SZW kontaktar VXW i detta ärende.. CVM föreslog att vi skulle försöka att genomföra temakvällar även under sommaren och inte ”stänga” dom tre sommarmånaderna. Beslutades att hänskjuta denna fråga till nästa styrelsemöte för beslut.

Andra teman för maj diskuterades också,, bl a DVD WRTX 2002, APRS grundinfo/introduktion.

- § 10 Kvarstående frågor  
Inga aktuella
- § 11 Övriga frågor  
Telefonen Torpet är nu uppsagd och avstängd.
- § 12 Nästa styrelsemötet beslutades att genomföras söndagen den 4 maj kl 14.00 i sekreterarens bostad, Enge Frösön.
- § 13 Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte,

Tommy Häll/3IKQ  
Sekreterare

Per Larsson/WQF  
Justeringsman